
 
 

 

 

Referat 
Type: I= Information, D= Diskussion, B= Beslutning 

OBS.: Selve bestyrelsesmødet er kort, da der efter mødet vil være en smule mad. Evt. afbud bedes meddelt 

snarest muligt. 
 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 B • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1 I • Opfølgning fra sidst Bo 19.00 - 19.05 

2 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

Alle 19.05 – 19.20 

3 I • Indeklima 

Status 

 

 

 

BS, alle 

 

19.20 -19.25 

4 D, B • DropMob 

Hvordan arbejder vi videre med projektet? 

Bo C, alle 

 

 

 

 

19.25-19.35 

5 I, D, B • "Få-det-nu-fikset"-puljen (bilag) 

Ønsker skal være klar til starten af januar 

 

 

 

BS, alle 19.35-19.45 

6 I, D • Trafikudvalget 

Orientering om udvalgets arbejde 

Udvalget 19.45-19.55 

7 I • Eventuelt 

 

 

Alle 19.55-20.00 

 

Referat 

 

0.  

Godkendt. 

Velkommen til elevrådet (Freja og Marcus). 

 

1. 

Intet. 

 

2. 

Elevråd: 

Er konstitueret. 

 2 repræsentanter valgt til Drop Mob-projektet.  

 

 

Mødeart 

Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

9 - 2016 

Dato 

7. december 2016 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

Bo Christiansen 

Mødedeltagere  

Brian Hyldig.  Bo Christiansen. Carsten Petersen. Lone Varming. Michael Thomsen.  Pia Kjellgaard. Torben Hocke. Pernille Kjellberg.  Bo 

Søndergård. Elevråd: Freja og Marcus 

Fraværende: Bettina Elmeskov Mortensen. Thomas Naur Olsbro. Næste møde (tid/sted) 

1. februar 2017 



 

Pædagogisk Råd: 

Høng Skole er nu Red Barnet Ambassadørskole-møde. 

Alle medarbejdere har været på Synlig læring-kursus igen. 

Skole-hjem-samtaler afholdt.  

MED: 

Ordning med nyttejob drøftet. 

Få det nu fixet-puljen drøftet.  

Formanden: 

Haft besøg af Bjarne Robdrup fra Nordvestnyt om Drop Mob og arrangementet med Anne Mette 

Thorhauge.  

Bo C. har været til landsmøde i Skole og Forældre. Info fra mødet. Til næste år kan SB sende 2 

repræsentanter.  

Formændene skal mødes, så formandsrådet kan genetableres.  

Ledelsen 

Bo S. og Pernille er nu færdige på Løve/Ørslev. 

Nyt skema startet pr. 1/12. Næste skema start 15/1. 

Ansættelsesudvalg skal nedsættes til ansættelse af en lærer. Torben, Lone, Brian og Bo C. deltager. 

Besøg af synlig læring-konsulenten d. 18/1. 

Happening, når vi får skiltene fra Red Barnet. 

Der tages politisk beslutning om Kultur- og Bevægelsesparkens bygninger snart.  

 

3. 

Mødet med konsulenter fra SEAS-NVE, ejendomsservice og skolen er afviklet. 

Ifølge rapporten er det ikke muligt, at indeklima-anlægget kommer til at virke, som det er bygget.  

Konsulenterne peger på 2 andre løsninger - der kræver ombygning. Den ene løsning kan man ikke 

garantere løser problemerne. 

Der skal være 5-års-gennemgang i februar, så vi håber på hurtigt arbejde.  

Der er stor utilfredshed i SB med processen. 

Skolebestyrelsen skriver henvendelse til Hanne Dollerup og andre om bekymringer og argumenter for 

valg af løsning. MED inviteres ind over. Bo S., Lone og Bo C. udfærdiger skrivelse og fremsender.  

 

4. 

Drop Mob-kursus afviklet for SB og trivselsudvalg mv.  

Antimobbestrategien skal færdiggøres. Der er nedsat en arbejdsgruppe, der skal arbejde videre. 

Det er svært at finde en mødedato. Pia og Peter Bach laver aftale. Pia og Bettina deltager fra SB. 

Bo C. ønsker, at den er færdig til vedtagelse på juni-mødet, så den kan træde i kraft pr. 1/8.  

 

5. 

Der planlægges møde om forslagene til Få det nu fixet- puljen. (Bilag med indkomne forslag). 

Bo C. og Brian deltager. Bo S. indkalder repræsentanter for SB, MED og elevråd.  

 

6. 

7.x skal være "færdselsklasse". De laver trafikundersøgelser ved fodgængerovergangen i den kommende 

periode med TH. Det statistikmateriale, de udarbejder, forelægges mellemtrinnet og elevrådet.  

Bo C. har haft kontakt med politiet. Det ønskes, at politiet inviteres til et møde, så SB kan blive orienteret 

om beføjelser mv. Bo C. fortsætter som trafikansvarlig i SB. Brian er back-up.  

 

7. 

I foråret skal værdiregelsæt og principper revideres. Ligeledes ordensregler.  

MED foreslås at kigge på Takt og Tone mv. så de kan blive revideret.  


